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ZŠ a MŠ Mirovice 

  MIROVICKÝ  ČTVRTLETNÍK  
006/leden/2025  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
 

Připravili jsme pro vás šesté číslo čtvrtletníku, ve kterém na vás čeká: 

Fotoreportáž  z obchůzky Mikuláše s anděly a čerty ve škole, z vánočních dílen a 

vánoční prodejní výstavy, ze společného bruslení a další zajímavosti… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Společně v ulicích města – opět s lampiony a v převlecích 

V úterý 5. listopadu uspořádal žákovský parlament lampionový průvod. Scházeli jsme 

se na náměstí od 16 hodin. Bylo tam připravené občerstvení a stánek se zajímavým 

zbožím. V půl šesté se vydal dlouhý osvětlený průvod do ulic města. Všichni jsme si 

užívali toto strašidelně laděné setkání.                                                                         Nelly/IX. 
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============Jsme tu s šestým číslem – čtěte nás s radostí 😊========== 

 

 

 

 

 

 

 

Školou chodil Mikuláš s anděly a čerty 

Ve čtvrtek 5. prosince začalo vyučování jinak. Devítka si pro celou školu připravila 

oblíbenou mikulášskou nadílku. Převlékli se za devět čertů, dva anděly a Mikuláše. 

Obcházeli postupně všechny třídy a rozdávali perníčky.  

Mikuláš měl knihu hříchů, ze které četl všechna „zlobeníčka a neposlušnosti“ dětí ve 

třídě. Některé děti si pro Mikuláše a jeho doprovod připravily pěkné básničky. Ostatní 

žáčky čertíci natřeli pro výstrahu uhelnou barvou.  

Převleky čertů vypadaly hodně strašidelně a některým naháněly hrůzu. Všichni ale 

věděli, že se jedná o starodávnou tradici, na kterou jsou zvyklé generace našich rodičů 

i prarodičů. V naší škole se v režii deváťáků dodržuje také řadu let.  

Jako žák letošní osmičky se už těším, až příští rok „půjdu za čerta“. Devítce se to 

povedlo a nám to určitě také vyjde.                                                                                 Zeky/VIII. 
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============Jsme tu s šestým číslem – čtěte nás s radostí 😊========== 

 

  Vánoční tvoření nás bavilo 

Ve čtvrtek 12. prosince se ve škole tvořilo a tvořilo. Bylo připraveno společné vánoční 

vyrábění. Žáci si vyzkoušeli rukodělnou práci podle návodu ve věkově smíšených 

skupinách. Zavládla tak ta pravá vánoční atmosféra, protože se všude rozvonělo jehličí 

a cukroví a projevovala se radost z přibývajícího množství dokončených vánočních 

dekorací určených k prodeji o den později.  

    

„Na vánočních dílnách vzniklo mnoho zajímavých výrobků. Od malých sněhuláčků 

po svícny na stůl. Vánoční dílny byly v každé třídě s jinou paní učitelkou nebo 

asistentkou. Pro menší byly připraveny výrobky jednodušší a pro větší složitější a velké. 

V pátek proběhla v tělocvičně prezentace dílen, kde zástupce dílny představil svůj 

výrobek. Já jsem se bohužel letos dílen nezúčastnil, protože jsem byl nemocný. Podle 

slov spolužáků byly dílny ale velmi zajímavé a užili si je“, popisuje prosincové tvoření 

Adam/IX.                                                                                 Marie Hrdinová – učitelka 
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Tříkrálová sbírka – 7. 1. 2025 

Žákovský parlament uspořádal soutěž 

o nejvánočnější outfit – 19. 12. 2024 

Ve středu 18. 12. 2024 jsme přivezli z Čimelic 

diplomy za 3. místa ve florbale  
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============Jsme tu s šestým číslem – čtěte nás s radostí 😊========== 

Předvánoční společné bruslení bylo fajn 
 

V pátek 20. 12. 2024 jsme jeli autobusem do Milevska na zimní stadion, abychom si 

zabruslili. Byl to milý dárek od Spolku rodičů pro žáky druhého stupně.  

Když jsme přišli, ještě jsme asi 15 minut čekali, než budeme moct na ledovou plochu, 

protože tam před námi byla jiná škola. Poté jsme si nazuli brusle a statečně se po roce 

vydali na led. Než jsme se rozbruslili, uteklo přibližně půl hodiny. Někteří se to ještě 

pořád učili, ale mnoha lidem to šlo. Každopádně jsme si to všichni užili.  

S radostí jsem pozorovala, že si spolužáci navzájem pomáhají, učí jeden druhého nové 

techniky a jak lépe udržet rovnováhu. Přibližně polovina spolužáků používala pomocné 

hrazdy, které klouzaly všude po stadionu. Byl to příjemný předvánoční společný zážitek 

nejen pro mne, ale pro nás všechny i pro paní učitelky. 

Nelly/IX. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


